

圖資與檔案學刊

第 13 卷第 2 期 (第 99 期) | 2021 年 12 月 ISSN: 2412-1800 DOI:10.6575/JILA

目次

序言	i-iv
學術論文	
音樂手稿與樂譜的編排與描述—以臺灣作曲家賴德和 檔案為例 曾子嘉	1-25
我國政府機關檔案分類沿革探討 (民國 35 年—70 年) 陳慧嫻	26-66
中英文檔案學專業期刊文獻之計量分析及其視覺化呈現 黃鈺婷、卓珈郁	67-105
臺灣「四庫學」研究論文引用文獻特性探析 葉淑慧	106-146
實務工作報告	
以系統性內容分析探究 2015-2019 年圖書資訊 TSSCI 期刊之研究趨勢 鄭琨鴻等	147-177
達賢圖書館讀者用後滿意度問卷調查分析 沈怡、林巧敏	178-210

Journal of InfoLib and Archives

Vol. 13, No. 2 (No.99) | December 2021 ISSN: 2412-1800 DOI:10.6575/JILA

Contents

Editorial i-iv

Research Articles

Arrangement and Description of Music Manuscripts and Scores: An Example of Taiwanese Composer LAI Deh-Ho's Collection 1-25

Tzu-Chia Tseng

A Study on the Classification of Government Records in Taiwan (1946-1981) 26-66

Hui-Pin Chen

Bibliometrics Analysis and Data Visualization of Archival Journal Literature in Chinese and English 67-105

Yu-Ting Huang & Chia-Yu Cho

Analysis of the Characteristics of Literature Cited in "Ssu-k'u" in Taiwan 106-146

Shu-Hwei Yeh

Practical Report

A Systematic Content Analysis of Publications in the TSSCI Journals for Exploring Research Trends in Library and Information Science from 2015 to 2019 in Taiwan 147-177

Kun-Hung Cheng et al.

Questionnaire Survey Analysis of User Satisfaction with Experience in Dah Hsian Seetoo Library 178-210

Yi Shen & Chiao-Min Lin